
         
 

 Referat fra bestyrelsesmøde i Næstved Jagtforening 

 

Dato:  08.08.24 

Afholdt: Møde afholdes hos Jan Jensen 

Deltagere: Jan, Lars, Tom, Preben og René 

Afbud:  Jens og Morten 

 
DAGSORDEN:  
Mødet startes: 18.30 
 

1. Velkomst og orientering fra formanden 
Kort velkomst, introduktion til dagens dagsorden.  
 

2. Evaluering af afholdte arrangementer 
 

- Indskydning i Karrebæk for foreningens medlemmer. Afholdt 5. og 14 maj. 
 
Der er afholdt indskydning på Karrebæks idrætsforenings riffelbane 2 dage i maj forud for 
bukkejagtens premiere. Arrangementet var en succes med ca 25 foreningsmedlemmer 
som deltagere. Hvis ikke det lykkedes at få banen på Ny Præstøvej klar til næste sæson, 
gentages dette arrangement. Det blev vendt blandt foreningens bestyrelse, om man skal 
indlede et samarbejde med Karrebæk Skytteforening om deres riffelbane. Ideen vil blive 
taget op på et kommende bestyrelsesmøde. 
 

- Regulering af råger på kommunale arealer – Afsluttet og udført med succes. 
  
Årets reguleringsperiode er afsluttet med succes. Det lykkedes at udføre regulering på 8 
forskellige kommunale arealer omkring Næstved, med den største samlede indsats i 
Glumsø. 10-12 jægere har bidraget til indsatsen og der er totalt i regi af Næstved 
Jagtforening nedlagt i omegnen af 200 rågeunger. En flot indsats, som samtidigt har åbnet 
et samarbejde med Næstved Strandjagt Forening om den fremtidige indsats og afholdelse 
af et kommende kursus for reguleringsjægere. 
 

3. Kommunikation – Hjemmeside, facebook, foreningsmail og arkiv 
Hjemmesiden: 
 

- Ny platform fra DJ er undervejs. 
 

Foreningen afventer den nye platform og hvilke ændringer det måtte medføre. Foreningen 
hjemmeside skal have en gennemgang og ”nulstilles” ifb. Med at den skal flyttes til den nye 



         
platform. Indtil da fortsættes der med den gamle, som bliver holdt opdateret og 
vedligeholdt. 

 

Facebook. (Renè, Lars og Morten er administratorer af gruppen.) 

Det er fortsat hensigt, at Facebook skal anvendes mere til info om foreningens aktiviteter 

og gøremål for foreningens medlemmer. 

 

Instagram. 

- Bliver oprettet når der bliver kigget nærmere på web-admin mulighed. (Tovholder er René 
og Morten) 
 
Der arbejdes fortsat på at oprette en Instagram profil for Næstved Jagtforening. 

 
 

4. Kommende arrangementer 
(Når der er arrangeret events, skal de indtastes under foreningsmeddelelser i DJ´s medlemsblad. Det skal 
gøres tidligt så foreningens medlemmer - og andre - kan se det så tidligt som muligt.) 
 

- Info aften om foreningens fremtid, afholdes for foreningens medlemmer (Flere 
aktivitetsudvalg) 
(Lars er tovholder) 

 
Dato for informationsaften er fastlagt til d. 18. sep. 2024  
Foreningsmail og annoncering på Facebook står René for. 
 

- Foreningernes dag i rådmandshaven 7. sep. 2024 
(Preben er tovholder.) 

 
René kontakter Lukas fra Næstved strandjagt om de er interesseret i noget fælles arbejde.  
Vi kontakter andre foreninger i Næstved kommune. 
 

Kontakten er skabt til et par enkelte andre foreninger uden at der er kommet noget 
konkret samarbejde ud af det. Der arbejdes fortsat med dette punkt. 

 
Efter dagens dagsorden var gennemgået blev Prebens oplæg til program for foreningernes 
dag gennemgået og der blev aftalt aktionspunkter og hjælpere til Preben på dagen blev 
fundet blandt foreningens bestyrelse og medlemmer, som gav tilsagn og deltagelse på 
dagen. 
Preben har lagt en stor indsats i dette arrangement og har allerede på nuværende 
tidspunkt et flot sammensat program for dagen. Stor ros og tak for indsatsen til Preben. 
 
 
 



         
- Tur til Susegården i 2024. 

 
Turen bliver afholdt lørdag d. 31. August. (Banen er booket med 16 deltagere - PLUS) Det 
afhænger af hvor mange deltagere der er på dagen. Hvis ikke bussen bliver fyldt op af 
foreningens medlemmer, inviteres medlemmer af andre  jagtforeninger - mod 
deltagelsesgebyr. Men der skal foreligge medlemskab af Danmarks Jægerforbund før man 
kan deltage.  

 
Turen til susegården er nært forestående, pt er der 14 tilmeldte. Der er plads til flere 

deltagere, så det blev aftalt, at vi annoncerer turen en gang mere via foreningsmail og 

Facebook. 

 

- Rævejagt på Enø? 
(Lars Ditlevsen er tovholder - Jan Jensen er hjælper.) 
 Status fra Lars og Jan 
 
Planlægningen er godt i gang – der er skabt kontakt til de lokale grundejere. Endelig dato 
for afholdelse skal bekræftes, så der kan laves opslag til foreningens medlemmer.  
 
Note: Regulering af ræve er en del af Næstved kommunes forvaltning af Natura2000 området på Enø 
Overdrev! 

 
 

- Rævejagt på Saltø?  
 
Jan/Jens tager kontakt til Lars (Jagtleder) og aftaler nærmere dato. 
Status?? 
 
Aftalen er på plads – der kan afholdes en rævejagt som ”i gamle dage” 
Planlægningen fortsætter med fastsættelse af dato og ”program” for dagen. 

 
 

Forslag til aktiviteter: 

o Det bliver forslået at der holdes et friviligarrangement for dem der gør et stykke 
arbejde i foreningen.  

o Tur til riffelbane med løbende vildt? 
o Skydebiograf? 
o Skydetræning og konkurencer 
o Kurser i bueskydning 
o Madlavning og forarbejdning af vildt 
o Familievenlige arrangementer  
o Førstehjælpskursus for jægere via DJ 
o Repræsenteret til foreningens dag.  
o Besøg i børnehaver med vildt til dissekering og tilberedning. 



         
o Arrangement i samarbejde med Hubertus huset eller Lundemøllen om diverse temaer 

inden for jagt.  
 

Ovenstående bruttoliste bliver brugt ifb. Med det kommende arbejde med at skabe flere 

aktiviteter i NJF. 

 
Øvrige input til arrangementer i 2024 kunne være: 
 
Se ovenstående punkt og liste! 

 

5. Udvalgenes arbejde. 
Følgende udvalg består: 
Riffeludvalg: (Ansvarlig René) 
 
 – Status ang. Riffelbanen.  
 
Status pt. er, at der fortsat arbejdes med at få det notat udarbejdet, som skal sendes til 
kommunen som tillæg til den eksisterende støjberegning. Når notatet er udarbejdet og 
fremsendt forventes en afklaring efter høringsperiode og evt. indkomne klager! Det har 
desværre fortsat lange udsigter inden der igen kan skydes med jagtrifler på riffelbanen på 
Ny Præstøvej. 
 

- Hundeudvalg? (Ansvarlig er Preben og Morten) 
 

Der arbejdes fortsat med at finde et areal til hundetræning. Bestyrelsen drøftede 

forskellige muligheder. Mange gode forslag blev drøftet. Preben og Morten arbejder videre 

med opgaven. 

- Aktivitetsudvalg? -  Lars Ditlevsen og Kenni Jensen. 
 

Lars skriver en mail ud….. Status ved Lars og René 

** Se punkt 4 – kommende arrangementer ** 

18. sep. 2024 afholdes infomøde for foreningens medlemmer. Hensigten er at skaffe flere 

medlemmer til at afholde arrangementer i regi af Næstved Jagtforening. Bestyrelsen 

afventer med spænding udfaldet af dette møde – hvad kan det kaste af sig af aktiviteter 

med og for foreningens medlemmer?? 

 
Flugtskydningscentret (NJF sidder i FU, ved Jens Møller) 

Den nye Sporting-bane er oppe og køre og der er livlig aktivitet. 



         
6. Persondatasikkerhed 

- Punktet flyttes til næste møde  
- Formanden indhenter materialet fra Jægerweb.  

 

Intet nyt at berette – der arbejdes fortsat med dette! 

 
 

7. Økonomi 
 

Næstved jagtforenings kontooversigt: 

- Opdateret 04. qug. 2024 
o Jagthornsblæser konto:   (14.988,-)  14.747,68 
o Riffelbanen   (15.319,-)  16.824,69 
o Driftskonto  (101.741,-)  103.822,36 
o Opsparingskonto  (193.602,-)  193.722,29 

 

Der skal udarbejdes et budget for det kommende år. Hvor mange penge afsættes til aktiviteter 

osv.? Status ved René?? 

Økonomien blev gennemgået – der er få og små bevægelser i den forgangne periode. Der skal 

tages kontakt til Jagthornsblæserne og økonomien for deres aktiviteter skal gennemgås på 

næstkommende bestyrelsesmøde. 

Der skal udarbejdes rammer for økonomi omkring aktiviteter og arrangementer. Når disse er 

fastlagt af bestyrelsen, skal der udarbejdet budget/rammeforslag som værktøj for styring af 

foreningens økonomi. Der arbejdes videre med dette hen mod næste bestyrelsesmøde. 

 
 

8. Eventuelt – herunder tilrettelæggelse af kommende bestyrelsesmøder 
 

- Intet at berette. 
 

 

9. Næste bestyrelsesmøde 
 
6. okt. 2024 – indkaldelse udsendes i Outlook. 

 

 

Mødet afsluttes. 



         
 

Årshjul: 

2024:     

Juli Ferie 

August 31. August – tur til susegården. 

September 7. September 

Oktober Indsende foreningsmeddelelse – generalforsamling.  

November  Forberedelse af Generalforsamling, regnskab m.m 

December xx 

 

2025:    

Januar  Fx aftale tid og sted for generalforsamling og hvem der er ansvarlig for indkaldelse. Udarbejde 

regnskab og få det godkendt. 

Februar. Torsdag i uge 6 (Torsdag d. 6. feb.) 

Marts Annoncering af aktiviteter hen over sommeren i DJs medlemsblad 

April xx 

Maj xx 

Juni xx 

 
 

 

  


